
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 17. september 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 947
Mandag den 2. september i Politiken udtaler ministeren i artiklen "Fødselslæ-
ger: Nu kan vi altså ikke løbe stærkere", at der er bevilget 20 millioner kroner
til tidligere jordemorbesøg i hjemmet, fordi man så flere genindlæggelser af
kvinder, der havde født ambulant. Vil ministeren redegøre for, i hvilken sam-
menhæng der skulle være afsat 20 mio. kr. ekstra til tidligere jordemoderbe-
søg?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Benedikte Kiær (KF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Benedikte.Kiaer@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Annette Lind
formand
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